
ZÁPIS 

Z Okresní konference svazu stolního tenisu v Karviné 

konané dne 12. 6. 2024 v Havířově 

 

Konferenci zahájil pověřený člen VV RSST p. Bednář Otakar, který předložil ke 

schválení program a jednací řad Okresní konference (OK) RSST. 

Přítomní delegáti schválili předložený program schůze (20 - 0 - 0). 

Přítomní delegáti schválili jednací řád (20 – 0 – 0). 

Přítomní delegáti schválili VV navržené tříčlenné předsednictvo OK ve složení 

předsedající p. Bednář Otakar, členové Jokiel Patrik a Olbricht Jiří (20 – 0 – 0). 

Dále přítomní delegáti zvolili mandátovou komisi ve složení p. Bednářová Bronislava 

a p. Svobodová Vlasta (20 – 0 – 0) a návrhovou komisi ve složení p. Jokiel Patrik a p. Bajtek 

Pavel (20 – 0 – 0). 

V další části OK podal stručnou zprávu o činnosti VV za sezónu 2023/2024 předseda 

VV p. Bednář. Sezóna 2023/2024 proběhla bez problémů. VV se scházel podle potřeby. 

Jedenkrát na schůzi, osobně, jinak pomocí videokonference. Ze schůzi byly provedeny Zápisy 

ze schůze, které byly rozeslány mailem a zveřejněny na www stránkách svazu. 

Po skončení sezóny odstoupil z funkce předsedy STK a člena VV p. Radim Petr. Jako 

možný nástupce byl osloven p. Jokiel Patrik s tím, že rozhodnuto bude po volební OK. 

Pan Bednář pokračoval zprávou o hospodaření RSST v sezoně 2023/2024 a návrhem 

hospodaření RSST na sezónu 2024/2025. Delegáti obdrželi písemný „Přehled čerpání rozpočtu 

2023/2024 a návrh rozpočtu na sezónu 2024/2025“ a byli seznámeni s jednotlivými položkami 

rozpočtů. Největší příjmovou i výdajovou položkou jsou dotace na RBTM z MSSST. Výplata 

dotací na oddíly probíhala přes OS ČUS na základě faktur vystavených oddíly – pořadateli 

RBTM. RSST na základě usnesení OK 2023 na RBTM proplácel jízdné účastníkům a ušlý zisk 

za vklady cizích hráčů. 

U položky evidenční poplatky p. Bednář upozornil přítomné, že v sezóně 2024/2025 

dojde k jejich zvýšení. U hráčů dospělých z 300,- na 500,-, u hráčů mládež ze 150,- na 400 a u 

členů z 30,- na 100,- Kč. K tomuto navýšení poskytl vysvětlení právě přítomný předseda ČAST 

p. Endal. 

Předseda závěrem této části požádal přítomné, aby řádně vyplňovali údaje při všech 

platbách. Aby používali stanovené kódy pro oddíly, stanovené specifické symboly (zejména 

pro evidenční a registrační poplatky) a aby ve zprávě pro příjemce uváděli jen nezbytně nutné 

údaje (pouze jména za koho se provádí platba). 

Závěrem informoval přítomné o stavu účtu po sezóně 2023/2024. Na účtu RSST je 

k 31.5.2024 kolem 147.218,79 Kč. K 1.6.2023 bylo na účtu RSST 135.067,72 Kč. 

Následně předseda VV p. Bednář předal vítězům okresních soutěží družstev poháry. 

Zástupce vítěze RS Sokol Rychvald nebyl přítomen a za vítěze RP TTC SIKO Orlová převzal 

pohár přítomný p. Sikora Ladislav. 

Před zprávou o činnosti STK si přítomní minutou ticha připomněli zesnulého 

dlouholetého funkcionáře oddílu Sokol Záblatí i VV RSST p. Jochyma Davida. 

 

 

 



 

Dále následoval zpráva o činnosti STK, kterou přednesl v zastoupení předseda VV p. 

Bednář. Stručně informoval přítomné o průběhu a výsledcích dlouhodobých soutěží řízených 

STK v sezóně 2023/2024. Sezóna proběhla bez větších problémů. Byly uděleny dvě pokuty. 

Jedna vy výši 2.000,-. Kč Sokolu Záblatí a druhá ve výši 500,- Kč oddílu TJ Slovan Karviná – 

Lázně Darkov. 

Předseda opět velmi kladně hodnotil přínos zakoupení a zavedení tabletů, které určitě 

výrazně přispěly k bezproblémovému průběhu sezóny.  

Závěrem svého vystoupení p. Bednář informoval přítomné o průběhu RBTM v sezóně 

2023/2024. Po počátečních problémech na podzim roku 2023, kdy se podařilo uskutečnit pouze 

dva RBTM s minimálním počtem účastníku se na jaře roku 2024 podařilo uskutečnit šest 

RBTM s narůstajícím počtem účastníků (až 24 hráčů) a tím splnit plánovaný počet RBTM 

v sezóně – 8 turnajů. 

Pro vítěze jsou zakoupeny poháry a medaile, které budou předány na 1. RBTM, na 

podzim, na začátku sezóny 2024/2025. 

Po zahájení diskuze předseda mandátové komise p. Bednářová seznámila přítomné 

s počtem přítomných delegátů s rozhodujícími hlasy. Na Konferenci bylo z 16 delegátů s 23 

hlasy rozhodujícím přítomno 14 delegátů s 20 hlasy, což je 87,5 % delegátů s 86,9 % 

rozhodujících hlasů. Tímto byla konstatování, že OK usnášení schopná. 

Poté následoval diskuze. 

Zástupce oddílu Slávie Orlová p. Čempel Milan přednesl návrh na úpravu systému soutěže RP. 

Navrhl, aby se po vzoru vyšších soutěží, utkání hrála pouze do vítězného, desátého bodu. 

Systém RS by zůstal zachován. 

Předseda VV znovu přednesl návrh na hraní utkání každý týden pop jednou. A to zejména přes 

týden. Stále platí, že oddíly si mohou stanovit počátky utkání podle uvážení v daných časových 

omezeních. 

K příspěvku p. Čempela se vystoupil zástupce oddílu T3 Těrlicko p. Erban, který s návrhem 

nesouhlasil a byl pro zachování 18 utkání. Pan Erban také navrhnul, aby RSST při svém 

přebytkovém rozpočtu a vysoké rezervě podpořila oddíly nějakou dotací. 

Předseda VV p. Bednář k tomu návrhu upozornil přítomné, že na tuto OK není připraven žádný 

návrh, žádná metodika. Navrhnul, že VV připraví návrhy, ze kterých by příští OK v roce 2025 

nějaký vybrala a podle nějak by se pak dotace rozdělili. 

Zástupce Sokola Chotěbuz p. Ryška navrhnul, že dotace z rozpočtu by se mohla vyřešil 

nákupem např. míčků. 

Zástupce klubu KLUBsten Karviná p. Horáček ve svém vystoupení navrhnul zvýšení vkladů 

na RBTM. Jejich výše v porovnání s BTM ČÁST se mu jeví jako nízká. Pan Bednář připomněl, 

že ušlé vklady cizích hráčů RSST pořadateli refunduje. 

Pan Ryška ve svém dalším vystoupení navrhnul uvést v Rozpisu možnost posunu začátku 

utkání po vzájemné dohodě oddílů až o půl hodiny bez postihu. 

Pan Horáček upozornil na délku trvání utkání hraných přes týden v pronajatých tělocvičnách, 

kdy je ukončení utkání limitování pronajímatel. Pan Bednář upozornil na možnost oddílů 

stanovit si vlastní hrací časy s určitými omezeními přes týden z důvodu pracovní doby a 

ukončení utkání a přes víkend z důvodu polední, obědové pauzy.  



V závěru diskuze vystoupil přítomný zástupce VV MSSST p. Olbricht. Znovu okomentoval 

nové evidenční poplatky. Komentoval také systém a náročnost získávání a dokladování dotací. 

Upozornil také na riziko navýšení vkladů u RBTM. 

Dalším bodem programu byla volba předsedy VV a členů VV. Pan Bednář přednesl návrh VV 

RSST. Na základě návrhu přítomní delegáti zvolili nový výkonný výbor a jeho předsedu: 

Předseda VV    p. Bednář Otakar 

Sekretář VV   p. Bednářová Bronislava 

Předseda STK   p. Jokiel Patrik 

Člen VV, člen STK  p. Kleprlík Kamil 

Člen VV, člen STK  VV vyhledá a následně kooptuje 

Tento návrh OK schválila. 

 (20 – 0 – 0) 

Další bodem byla volba delegáta na Krajskou konferenci MSSST 2024. Delegátem na KK byl 

zvolen p. Bednář Otakar 

(20 – 0 – 0) 

V dalším bodu p. Bednář probral ve zkratce jednotlivé body unesení OK 2023 spolu 

v návaznosti a doplněním na jejich další schválení v rámci usnesení OK 2024. 

Závěrem p. Bednář seznámili přítomné s návrhem jednotlivých bodů usnesení. 

Následně delegáti OK odsouhlasili jednotlivé body a na závěr celé usnesení. 

 

 

Zpracoval: Bednářová Bronislava 


